
Referat for ekstraordinært afdelingsmøde d. 20. april 2023 afd. 2, Østjysk Bolig.  

 

1. Velkomst ved afdelingsbestyrelsen  
- Mads Haahr (formand) byder velkommen og orienterer om baggrunden for det ekstraordinære 

afdelingsmøde 
  

2. Valg af dirigent  
- Torben Brandi valgt  

 
3. Valg af stemmeudvalg  

- Karin og Lars valgt til stemmeudvalg  
 

4. Forslag om fibernet i afdelingen. 
- Mads giver intro til baggrunden for fibernet. 
- Debat om fibernet  
- 18 stemmer ja til at få fibernet 
- 8 stemmer nej til at få fibernet 
- Forslag vedtaget 

 
5. Valg til afdelingsbestyrelsen 

- To stiller op til afdelingsbestyrelsen og vælges for 2 år:  
o Evan Krogh Olesen  
o Nina Dahl Haahr  

 
6. Eventuelt  

- Der spørges til, om husorden for afdelingen gives til nye lejere – det gør den. 
- Samtale om, hvad man gør ved støj etagerne imellem. 
- Spørgsmål ang. antal af bord/bænkesæt på vores grønne arealer.   



Aarhus V den 4. april 2023                                                            

TIL BEBOERNE I AFDELING 2 – PRÆSTEHAVEN  

I henhold til vedtægterne for Østjysk Bolig indkaldes beboerne i Afdeling 2– Præstehaven hermed 
til ekstraordinært afdelingsmøde: 

TORSDAG DEN 20. APRIL 2023 KL. 1930 I SELSKABSLOKALET, PRÆSTEVANGSVEJ 10A 

 

Dagsorden: 

1 Velkomst ved 
afdelingsbestyrelsen 

 

2 Valg af dirigent Hvem skal styre slagets gang? 
3 Valg af stemmeudvalg Hvem skal tælle stemmerne? 
4 Forslag om fibernet i 

afdelingen  
Debat og afstemning om forslaget 

5 Valg til afdelingsbestyrelsen a. Valg af 2 medlemmer til afdelingsbestyrelsen for 2 år 
b. Valg af 2 suppleanter til afdelingsbestyrelsen for 1 år 

6 Eventuelt Ordet er frit, men der kan ikke træffes beslutninger 
 

Baggrund for mødet: 

Vi foreslår at få indlagt fibernet i vores afdeling, så nuværende og fremtidige beboere får mulighed for at 
vælge fibernet. Fibernet er en mere moderne teknologi end den mulighed for internet, som vi på nuværende 
tidspunkt har i afdelingen. Med fibernet er der derfor mulighed for en hurtigere og mere stabil forbindelse. 
En yderligere konkret fordel ved fibernet er, at hver enkelt lejlighed kan vælge, hvem de ønsker at have som 
internetudbyder. Med den nuværende løsning i afdelingen kan vi kun have én fælles internetudbyder for 
hele afdelingen. På www.fibia.dk/fritvalg kan man se, hvilke udbydere der lige nu er mulighed for at vælge, 
hvis vi får indlagt fibernet fra Fibia. 

Fibia tilbyder at indlægge fibernet gratis i vores afdeling. Der er altså ingen udgifter forbundet med 
indlæggelsen af fibernet i vores afdeling. Hverken for den enkelte eller for afdelingen. Fibias eneste 
betingelse er, at de skal have lov til at lægge fibernet ind i alle lejligheder i afdelingen. Det er vigtigt at 
understrege, at ingen er tvunget til at vælge fibernet. Fibernettet erstatter heller ikke den nuværende 
løsning, som vi har gennem Stofa. Indlæggelsen af fibernet betyder blot, at beboerne i vores afdeling får 
mulighed for frit at vælge mellem fibernet og de dertilhørende udbydere eller Stofa, som pt. leverer 
internet via vores nuværende løsning. Er man glad for den nuværende løsning, kan man altså fortsætte 
med at gøre brug af den.  

Derudover mangler der bestyrelsesmedlemmer, da der siden september desværre har været frafald pga. 
fraflytning og sygdom. 

DER SERVERES KAGE OG KAFFE PÅ MØDET. 

VEL MØDT! 
Afdelingsbestyrelsen, Afdeling 2 – Præstehaven  

http://www.fibia.dk/fritvalg

